
Veřejné zasedání č. 8 
Konané dne 28.05.2015 
Na Úřadě Městyse Liteň  

 
Mimořádné zasedání zastupitelstva.  
 
Přítomni:  Ing. Miroslav Horák, Šárka Marcínová, Rudolf Fiřt, Miroslav Slanec, Jiří Hrách,  
       Jan Havelka, Ing. Jiří Vodička, Filip Kaštánek, Miloslav Kliment 
 

PROGRAM: 
 
1, Zahájení 
2, Zvolení ověřovatelů 
3, Zvolení zapisovatele 
4, Projednání finanční spoluúčasti Městyse Liteň na zhotovení asfaltových povrchů  
 Po výstavbě kanalizace. 
5, Diskuse k projednávanému bodu 
6, Závěr 
 
 
 
 

1, Zahájení 
 
Starosta, p. Miroslav Horák zahajuje zasedání v 19:10 hod. Vítá přítomné zastupitele, 
veřejnost i hosty, p. Šindlera a p. Celeryna. Stručně vysvětluje důvod, kvůli kterému svolal 
mimořádné zasedání.  
 
 

2, Zvolení ověřovatelů 
 
Starosta navrhuje ověřovatele Miroslava Slance a Jiřího Hrácha. 
 
Hlasování: pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

3, Zvolení zapisovatele 
 
Starosta navrhuje zapisovatele Šárku Marcínovou. 
 
Hlasování: pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0  
 
 
Zastupitel Filip Kaštánek navrhuje rozšíření programu o body, které navrh a předložil 
zastupitelům týden před mimořádným veřejným zasedáním. 



Starosta vyslovuje názor, že body by mohly být předloženy k projednání na dalším, řádném 
veřejném zasedání. 
 
Hlasovalo se o přidání bodů předložených p. Kaštánkem. 
 
Hlasování: pro: 4 ( Kaštánek, Vodička, Hrách, Kliment ) 
  proti: 5 ( Horák, Slanec, Fiřt, Marcínová, Havelka ) 
 
Zastupitel Filip Kaštánek zmiňuje jeden z navrhovaných bodů, poslední vypracovanou verzi 
Strategického rozvojového dokumentu, jehož zpracování by obec v současnou chvíli nestálo 
původních 15 000 Kč, ale cca 30 000 Kč.  Zastupitelka Marcínová navrhuje, aby se ihned 
smluvil termín schůzky p. Kaštánka, p. Havelky a p. Horáka, po které by mohlo zpracování 
Strategického rozvojového dokumentu být konečně objednáno. Pan Kaštánek si stěžuje na 
spolupráci ze strany starosty Horáka a pana Havelky. Téma zůstává nedořešeno.  
 
 

4, Projednání finanční spoluúčasti Městyse Liteň na zhotovení asfaltových 
 povrchů po výstavbě kanalizace 
 
Starosta p. Horák vysvětluje, o které silnice se přesně jedná a na základě jakých smluv jsme, 
jako obec, povinni tyto komunikace opravit. 

- Zastupitelé Kaštánek a Vodička poukazují na fakt, že některé smlouvy se 
zastupitelům předkládají až na samotném veřejném zasedání i přesto, že podle 
jednacího řádu mají být všechny podklady k projednávaným bodům předkládány 
min. 7 dní předem, starosta přiznává, že o některých smlouvách se on sám 
dozvěděl až v den konání zastupitelstva 

- obec je povinna, na základě předložených smluv, které byly podepsány ještě 
v době, kdy funkci starosty zastával p. Karel Kliment, opravit všechny krajské 
komunikace, zasažené výstavbou kanalizace, a to v plné šíři 

- oprava částí komunikací zasažených výstavbou hlavního tahu kanalizace bude 
hrazena z dotace ( potřebná částka je její součástí ), druhá polovina bude 
podpořena krajskou finanční výpomocí ve výši 2 000 000 Kč ( včetně DPH )   a 
zbylá částka ( cca 2 000 000 Kč ) zůstane k úhradě obci  

- starosta informuje zastupitele i veřejnost o nově vzniklém problému, který se týká 
peněz přislíbených krajem – vzhledem ke složitosti financování je možné, že část 
komunikací, jejichž oprava bude hrazena zmíněnými zdroji, bude spravována jinou 
firmou, než  ostatní komunikace ( o problému pak více hovoří p. Šindler ) 
 

Starosta předává slovo p. Šindlerovi 
- p. Šindler velmi podrobně vysvětluje postup oprav komunikací, který je u nás 

naplánován – státní fond životního prostředí ( kterým nám byla poskytnuta celá 
dotace ) bohužel nehradí homogenizaci v celé šíři komunikace, ale pouze v šířce 3 
metrů na části zasažené hlavním tahem kanalizace 

- dále vysvětluje z jakých důvodů nebylo možno přípojky k jednotlivým 
nemovitostem řešit protlaky, které byly v průvodním projektu 



- p. Šindler se svými kolegy a odborníky několikrát prováděl po celé obci pochůzku, 
při které se na základě odborných posudků zjistilo, na kterých částech komunikací 
je nutná homogenizace a na kterých ne 

- v částce, která bude hrazena z obecních prostředků, je 500 000 Kč rezerva 
- p. Šindler popisuje všechny možné varianty, které mohou nastat v případě, že 

opravy silnic v Litni skutečně nebude provádět pouze jedna firma 
 
Celková cena stavby ( zhotovení asfaltových povrchů na krajských komunikacích ) je 
8 271 977,60 Kč.  
 

- zastupitel Vodička se ptá zástupců firmy Šindler, proč je v původní nabídce asfalt 
v tloušťce 7 cm a nabídce současné pouze 5 cm , postup zasypávání a umisťování 
všech vrstev je mu vysvětlen panem Šindlerem i panem Celerynem  

- p. Šindler dále vysvětluje, že vzniklé rozdíly mezi nabídkou původní a současnou 
vznikly proto, že původní nabídka byla vypracována pouze na základě projektu, 
zatímco nabídka současná na základě skutečného stavu komunikací a celkového 
podkladu 

Zastupitel Vodička zmiňuje, že mnoho výkopů bylo vykopáno poměrně nedávno, podklad se 
tedy s velkou pravděpodobností bude propadat a klesat. 
 
Další dotaz kladený p. Vodičkou byl ohledně přípojek, které se řešily překopy, místo protlaky. 
Podle jeho informací jsou běžně protlaky finančně náročnější, proto by obci měla firma 
Šindler některé peníze vracet / použít na jinou práci. P. Šindlerem je mu vysvětleno, že 
překopy jsou levnější pouze v případě, kdy jdou udělat technikou, ale v případě Litně museli 
velkou část přípojek jeho zaměstnanci hloubit ručně . 

- zástupci firmy Šindler popisují několik komplikací, které je v Litni při práci potkaly 
 

- p. Šindler vysvětluje, že v bočních ulicích, které nejsou krajskými komunikacemi 
není jeho firma povinna cestu spravovat v celé šíři, ani v šíři jednoho jízdního 
pruhu, jsou povinni opravit pouze část zasaženou hlavním tahem kanalizace ( 
pouze výkop ) , postranní cesty  jsou však bez povrchu ( povrch je tvořen hlínou a 
kameny ) , navrhuje tedy, aby finanční prostředky byly místo těchto oprav ve 
všech postranních ulicích využity lépe, a to na celkovou opravu jedné vybrané 
cesty – rozhodnutí je potřeba učinit během první poloviny měsíce června  

 

Zastupitel Kaštánek navrhuje, že bychom mohli ulici Pode Zděmi ( krajská komunikace ),  
vyměnit za ulici Jana Bašty, která krajská není a převést ji do majetku KSÚS. 

- zastupitel Havelka odpovídá, že komplikace spočívají ve vysokém počtu  majitelů 
některých částí zmíněné ulice ( Jana Bašty ) 

 
Obyvatelem Litně je vznesen dotaz na p. Šindlera, kdo ze zastupitelů se zúčastňuje 
kontrolních dnů ohledně kanalizace, p. Šindler odpovídá, že na kontrolní dny docházejí pouze 
pan starosta a Jan Havelka. Zastupitel Hrách dodává, že pan Horák a pan Havelka jsou 
zaměstnanci obce a ostatní musí chodit do své práce. Proto se nemůžou účastnit 
pravidelných kontrolních dnů. 
  



  



 

 
 


